

Title (en)

Pear switch and multiple touch contact switch.

Title (de)

Birn- und Mehrfachtaster.

Title (fr)

Poire interrupteur va-et-vient et commutateur à touche multiple.

Publication

EP 0589171 A2 19940330 (DE)

Application

EP 93111833 A 19930724

Priority

DE 9211300 U 19920822

Abstract (en)

A pear-type and multiple touch-contact switch is described having at least one function key, which is arranged on a touch-contact switch housing, and a connecting lead which is passed out of an outlet opening in the touch-contact switch housing. The touch-contact switch housing (2) is provided with a clamping holder (7, 24) for holding a section of the connecting lead (3), which is laid from the outlet opening (29) as far as a loop (30) which extends to the holder (7, 24). As a result of this refinement, a loop can be formed from the connecting lead (3), which loop is used for suspending the touch-contact switch on a retaining grip, for example on a hospital bed. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird ein Birn- und Mehrfachtaster mit wenigstens einer an einem Tastergehäuse angeordneten Funktionstaste und einer aus einer Austrittsöffnung des Tastergehäuses hinausgeföhrten Anschlußleitung. Das Tastergehäuse (2) ist mit einer Klemmhalterung (7, 24) zum Aufnehmen eines Abschnittes der zu einer sich von der Austrittsöffnung (29) bis zur Halterung (7, 24) erstreckenden Schlaufe (30) gelegten Anschlußleitung (3) versehen. Durch diese Ausgestaltung kann aus der Anschlußleitung (3) eine Schlaufe gebildet werden, die zum Anhängen des Tasters an einem Haltegriff, z.B. an einem Krankenbett dient. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 9/02

IPC 8 full level

H01H 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 9/0214 (2013.01)

Cited by

EP3144948A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0589171 A2 19940330; EP 0589171 A3 19940810; EP 0589171 B1 19960626; AT E139865 T1 19960715; DE 59303065 D1 19960801;
DE 9211300 U1 19921029; ES 2089651 T3 19961001

DOCDB simple family (application)

EP 93111833 A 19930724; AT 93111833 T 19930724; DE 59303065 T 19930724; DE 9211300 U 19920822; ES 93111833 T 19930724